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Mejbližší veřejné zasedání městského zastupitelstva se koná 
23. května od 13 hodin v zasedací místnosti radnice.

NESTĚŽUJTE Sl OKOLO, NAPIŠTE TO PŘÍMO NÁM!

Dotaz: Dobrý den, měl bych dotaz ohledně zúženi Dvořákovy uli
ce. V místě и Penny Marketu, kde je výjezd RZS! Zajímalo by mě, 
proč je vozovka zúžená natolik, že dva autobusy se v místě prostě 
neprotnouí Pracuji jako hasič a vím, jak je obtížné tyto zúžené ulice 
projíždět s hasičským vozem při jízdě к zásahu! Chápu,že se uli
ce musí kvůli bezpečnosti zmenšit, ale tohle....? Doprava houstne 
a místo aby se jí ulehčilo, tak se tam budou tvořit jen zácpy, protože 
dva autobusy se v místě zúžení prostě neprotnouí Kdyby se ulice 
zúžila celá rovnoměrně, tak to pochopím,ale proč je zde několik 

záhybů ostrůvků, výběžků atd? Někdo zřejmě zapomněl,že v ulici 
také jezdí autobusy? Děkuji za odpovědi 

Martina Cermanová, odbor majetku města a útvar investic.: 
V současné době ještě není rekonstrukce komunikace dokončena, 
není doasfaltována komunikace v celé šířce a nejsou dokončeny 
oba ostrůvky v místě přechodů pro chodce (u polikliniky а и přecho
du z parku к Penny). Šířka komunikace sedm metrů je dostatečná 
a v místech ostrůvků je komunikace široká jedenáct metrů. U vý
jezdu od RZS je v křižovatce taktéž dostatečná šířka. Projektovou 
dokumentaci zpracoval autorizovaný dopravní inženýr a vždy před 
vydáním stavebního povolení tuto dokumentaci schvaluje Doprav
ní inspektorát PČR. Projektová dokumentace musí splňovat platné 
vyhlášky a parametry. V současné době je to pouze staveniště a 
na to, že budou po komunikaci projíždět mimo jiné i autobusy a 
trolejbusy určitě nikdo nezapomněl. Je potřeba počkat, až bude 

stavba dokončena.

ÚVODNÍ SLOVO

Květinové slavnosti se vracejí. 
Víc úsměvů jinde nenajdete

Dětský smích z pó

dia, potlesk dospě
lých z hlediště. Je to 
osm let, kdy jsme při 

přehlídce jirkovských 
školek naposledy 
zaplnili kulturní dům 
Zdeňka Glückseli- 
ga. Pamatujete na 
Květinové slavnosti, 
které se tu pravidel
ně pořádaly? Letos 
je chceme obnovit.
A doufáme, že v divadle bude 
stejně plno jako tehdy v Nových 
Ervěnicích!

Bude to velký den pro děti, uči
telky i rodiče. Malé snaživé du
šičky na tak velkém jevišti! Zase 
budou cvakat fotoaparáty a vrnět 

videokamery. I když dnes možná

daleko více chytré 
mobilní telefony...

Děti už teď pilně 
cvičí. Někdo má 
trochu trému, jiný 
to bere jako samo

zřejmost. Všechny 
ale chtějí rodičům 
ukázat, co v nich 
je. Určitě budou 
trochu roztržité, 
možná někde klo
pýtnou nebo za

pomenou kousek písničky. Nic, 
co by nespravil jeden povzbuzují
cí úsměv z hlediště od maminky 
nebo tatínka. Budete tam, viďte?

Rádi Vás v úterý 22. května uvi
díme!

Eva Kozlerová, ředitelka Ma
teřské školy Jirkov

SETKÁNÍ

Vedení města se sejde 
s obyvateli Březence 
a Červeného Hrádku

Pravidelná setkání vedení města 

s obyvateli okolních osad už má 
své jarní termíny. Obě proběhnou 

v květnu v místních restauracích.
Jako první se lidé z radnice se

jdou s obyvateli Červeného Hrád
ku, a to v pondělí 21. května. Set
kání začne v 17 hodin a hostit ho 
bude známá místní restaurace 
U Ježků.

O dva dny později, tedy ve středu 
23. května, je v plánu podobné se
tkání v Březenci. Tady mohou lidé 
přijít s vedením města diskutovat 

do restaurace Na Statku, opět od 
17 hodin.

Za město budou na setkání sta
rosta s místostarostkou a několika 
úředníky z útvaru investic. (r)

Místostarostka zve 
na další jednání se 
zástupci SVJ

Ve středu 16. května se koná 
další setkání zástupců místních 
Sdružení vlastníků jednotek s mís
tostarostkou Danou Jurštakovou. 
Jednání proběhne v zasedací síni 
městského úřadu a začíná v 16.30 
hodin. Probírat se bude aktuální si
tuace ve městě s ohledem na pro
blémy některých SVJ a jako vždy 
dojde i na běžné záležitosti, se 

kterými se lidé na sídlištích musejí 
vypořádávat. (r)
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